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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na wniosek i prośbę mieszkańców proszę o natychmiastowe zamontowanie nowego lub 
naprawę starego oświetlenia z przejściu podziemnym na Placu Słowiańskim. Przejście w godzinach 
wieczornych i nocnych jest nieoświetlone, przez co niebezpieczne dla pieszych. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


